
Financial Sponsorship Form - Individual Sponsor

赞助表—个人赞助人 

Dear PIE Admission Staff, 
尊敬的英语强化课程 PIE 招生人员： 

I agree to sponsor and provide financial support to my: 
本人同意赞助并为下列人员提供财政支持：

Son or Daughter (儿子或女儿) 
Self (本人) 
Employee (雇员) 
Relative or Friend (亲戚或朋友) 

What is your relationship to the student? 
您与该学生的关系是什么？

Student's Last Name (Family Name/Surname) 
学生姓氏

Student's First Name (Given Name) 
学生名字

I understand that the total cost for tuition/fees as well as living expenses is approximately $5,880 for each session in 
the Program for Intensive English at IUPUI. 
本人了解，IUPUI 的 Program for Intensive English 英语强化课程每期学杂费和生活费总额约为 5880 美元。

I will provide FULL FINANCIAL SUPPORT for the total costs (educational and living expenses) for attending the PIE:
本人将提供英语强化课程 PIE 的全部费用（学费和生活费）：

$5,880 for one session $11,760 for two sessions 
一期 5880 美元 两期 11760 美元 
$17,640 for three sessions $22,520 for four sessions 
三期 17640 美元 四期 22520 美元 
$29,400 for five sessions 
五期 29400 美元

(If multiple sponsors will be providing support, a completed financial support form is required from each sponsor.) 

（如多个赞助人提供资助，则需要每位赞助人提供一份已填赞助表。） 



I am providing an official bank statement in my name showing that I have the minimum required amount to pay for 
expenses for the desired length of study in the PIE. 
本人以个人名义提供正式银行对账单，表明本人满足支付英语强化课程 PIE 学习时长费用的最低金额要求。 

bank statement provided 
提供的银行对账单

Sponsor's Last Name (Family Name/Surname): 
赞助人姓氏：

Sponsor's First Name (Given Name): 
赞助人名字：

Sponsor's Mailing Address (Postal Address): 
赞助人通讯地址（邮政地址）：

Sponsor's E-mail Address: 
赞助人电子邮箱地址：

Sponsor's signature: (Type full name in box to indicate signature.) 
赞助人签字：（在框中键入全名以表示签名。）

Date: (mm/dd/yyyy) 
日期：（月 日 年）

Please upload to the online e-application this completed and signed form as well as a PDF copy of an original bank 
statement showing funding to provide the financial support promised. 
请填写并签署此表格，将其连同可证明提供承诺赞助的银行对账单正本的 PDF 副本上传至网申入口。
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